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خط خورده است

ابراهیــم میرزاپــور، گلــر تیــم ملــی 
فوتبــال ایــران در جــام جهانــی 2006 
دربــاره شــرایط دروازه بان هــای 
فعلــی تیــم ملــی می گویــد: »اینکــه 
محمدرضــا اخبــاری از بیــن گزینه ها 
خــط خــورد چیــزی از ارزش هایــش 
کــم نمی کنــد ولــی بــه هــر حــال 
فهرســت محــدود بــود و کــی روش 
نمی توانســت همــه را بــا خــودش 
ببــرد. مطمئنــم اخبــاری بــا تــاش 
بیشــتر می توانــد خــودش را بــه جــام 
ملت هــا برســاند. از بیــن گلرهــای 
تیــم ملــی هــم فکــر می کنــم دیگــر 
مشــخص باشــد کــه بیرانونــد گلــر 
ــی مــا  ــی و اصل ــم مل شــماره یــک تی
در جــام جهانــی اســت. گلرهــای 
دیگــر مــا هــم خــوب هســتند ولــی 
تجربــه بیرانونــد می چربــد و فکــر 
می کنــم او در ترکیــب تیــم ملــی 
بــدون رقیــب اســت. وقتــی اعــام 
شد که اخباری در تمرینات نیست 
و ســه گلــر دیگــر حضــور دارنــد 
تصــورم ایــن بــود کــه عابــدزاده هــم 
خــط خــورده اســت.« او بــا اشــاره بــه 
آمادگــی علیرضــا بیرانونــد ایــن طــور 
می گویــد: »بیرانونــد بــا مدافعیــن 
تیــم ملــی چنــد ســال همبــازی بــوده 
و بــه هماهنگــی خوبــی رســیدند. 
خصوصــاً بــا زوج شــجاع خلیــل زاده 
و حســین کنعانــی زادگان کــه فکــر 
می کنــم مدافعیــن اصلــی تیــم ما در 
جام جهانی خواهند بود. اینکه گلر 
و خــط دفــاع شــناخت و درک خوبــی 
از هــم داشــته باشــند و همدیگــر را 
بشناسند فاکتور مهمی در ساختار 

دفاعــی یــک تیــم اســت.«

سیدمهدی سیدصالحی:

درباره شهرخودرو 
همه چیز عیان است     
لحی  صا ســید ی  مهد ســید
پیشکســوت و مدیر ســابق باشــگاه 
شــهرخودرو دربــاره حــذف ایــن تیــم 
از جــدول لیــگ آزادگان می گویــد: 
ز ســقوط شــهرخودرو  ا »بعــد 
بــه لیــگ یــک تــا یکــی دو مــاه بــا 
آقــای حمیــداوی مالــک باشــگاه 
و مدیرعامــل و هیــأت مدیــره 
شــهرخودرو در ارتبــاط بودیــم. ایــن 
عزیــزان جلســاتی بــا مســئولان 
شــهر مشــهد داشــتند تــا بــه جهــت 
شــرایط نامطلــوب اقتصــادی تیــم 
مجــوز برگــزاری تمرینــات و میزبانی 
بازی هــا در تهــران را بگیرنــد کــه در 
ایــن خصــوص موافقــت لازم انجام 
نشــد. همچنیــن دنبــال ایــن بودیــم 
تا اگر می توانند برای تیم اسپانسر 
معرفــی کننــد کــه ایــن اتفــاق هــم 
نیفتــاد و حتــی درخواســت کردیــم 
چنانچــه در شــهر مشــهد شــخص 
ــه خریــدن تیــم  ــا نهــادی حاضــر ب ی
و مالکیــت آن اســت نســبت بــه 
آن اقــدام و مســاعدت شــود کــه 
متأســفانه در ایــن بــاره هــم بــه 
نتیجــه ای نرســیدیم.« امــا دلخوری 
او: »یــک ســال مدیــر شــهرخودرو 
بــودم و به عنــوان نفــری کــه بــا 
تمــام مشــکات تیــم از نزدیــک 
مواجــه بــود بایــد بگویم که حمایت 
لازم از تیــم مــا صــورت نگرفــت 
و قاعدتــاً وقتــی حمایــت انجــام 
نشــود نشــان دهنده آن اســت کــه 
دوســتان دســت اندرکار تمایلــی بــه 
فعالیت فوتبال مشهد در رده های 
بــالای کشــوری ندارنــد. وقتــی یــک 
تیم در شهر خودش نتواند تمرین 
کنــد و حتــی در ورزشــگاه اصلــی 
شــهر اجــازه بــازی نداشــته باشــد 
یعنــی نیــازی بــه توضیــح بیشــتر 
نیســت و همــه چیــز عیــان اســت.«

 zمصاحبه

ــو  ــتیار وینگـ ــر دسـ ــه در گل گهـ ــاه کـ ــی کوتـ ــد از مدتـ ــاری بعـ ــی جبـ مجتبـ
بگوویـــچ بـــود، دیگـــر در تیمـــی مربیگـــری نکـــرد تـــا اینکـــه ابتـــدای همیـــن 
فصـــل هدایـــت نیـــروی زمینـــی را در لیـــگ دو و به عنـــوان ســـرمربی برعهـــده 
ــروی زمینـــی 4 شکســـت ســـخت  ــا نیـ ــاری بـ ــدای کار جبـ گرفـــت. در ابتـ
ـــه و وضعیتـــش  ـــاز گرفت ـــی 4 امتی ـــازی قبل متحمـــل شـــد امـــا حـــالا از دو ب

بهتـــر از قبـــل شـــده اســـت.

قاســـم حدادی فـــر ایـــن فصـــل بـــه جرگـــه مربیـــان پیوســـته و حضـــور در 
ــان  ــال ها بازیکـــن و کاپیتـ ــد. او سـ ــه می کنـ کادرفنـــی ذوب آهـــن را تجربـ
ذوب آهـــن بـــود و پیشـــنهادهای بســـیاری را رد کـــرد تـــا در ایـــن تیـــم بمانـــد. 
حدادی فـــر کـــه ایـــن روزهـــا دســـتیار تارتـــار اســـت، چنـــد هفتـــه قبـــل 
پیشـــنهاد ســـرمربیگری ون پـــارس را رد کـــرد تـــا همچنـــان در ذوب آهـــن 

بمانـــد و در ایـــن تیـــم مربیگـــری کنـــد.

 قاسم حدادی فر مجتبی جباری

نیروی زمینی، بهتر از قبل ون پارس نه، فقط ذوب آهن

امیـــد نورافکـــن امیـــدوار بـــود بتوانـــد در لیســـت نهایـــی تیـــم ملـــی قـــرار 
بگیـــرد و در 25 ســـالگی حضـــور در جـــام جهانـــی را تجربـــه کنـــد. بـــا ایـــن 
حـــال چنیـــن اتفاقـــی رخ نـــداد و نورافکـــن در آخریـــن لحظـــات از لیســـت 
جـــا مانـــد. گفتـــه می شـــود نورافکـــن از ایـــن اتفـــاق ناراحـــت اســـت و همیـــن 
مســـأله را بـــه اطـــاع مدیریـــت باشـــگاه هـــم رســـانده و مدعـــی شـــده شـــاید 

نیم فصـــل از ایـــن تیـــم جـــدا شـــود.

امید نورافکن

شایعه جدایی از سپاهان

در آینه لیگ
11فوتبال ایران

رحمـان احمـدی دروازه بـان اسـبق تیـم 
ملـی ایـران فکـر می کنـد اینکـه کـی روش 
4 دروازه بـان بـرای حضـور در جـام جهانـی 
قطـر انتخـاب کـرده بـه ایـن دلیـل اسـت 
کـه حواشـی را کـم کنـد و تیـم بـا آرامـش 
بیشـتری بـرای رقابت هـا آمـاده شـود. 
ر  نتظـا یـد ا احمـدی معتقـد اسـت نبا
اتفاقـات بزرگـی از تیـم ملـی ایـران داشـت 
امـا امیـدوار اسـت تیـم کشـورمان از 

گروهـش صعـود کنـد.

لیست تیم ملی اعام شد و 4 
دروازه بان در لیست کی روش برای 

جام جهانی قطر قرار دارند. چه 
نظری در مورد این اتفاق دارید؟

الان تنها کاری که می شود انجام داد این 
اسـت کـه بـه نظـر سـرمربی تیـم احتـرام 
بگذاریـم چـون ایشـان پاسـخگو هسـتند 
و برنامه ریـزی می کننـد. اینکـه 4 گلـر در 

شـرایط جـام جهانـی قـرار می گیرنـد اتفـاق 
خوبـی بـرای آنهاسـت. البته سـرمربی هم 
احتمـالاً بـه خاطـر اینکـه حواشـی از تیـم 
دور باشـد 4 گلـر انتخـاب کـرده. چـون هـر 
کـدام را خـط مـی زد، مانـور می دادنـد چـرا 
ایـن هسـت و چـرا آن نیسـت. طبیعـی 
اسـت کـه بـه خاطـر دور کـردن حاشـیه ها، 
4 گلـر را انتخـاب کنـد و بایـد بـه انتخـاب 
کـی روش احتـرام گذاشـت چـون در پایـان 
نه من پاسخگو هستم و نه دیگران. فقط 
کی روش و کادرش پاسخگو خواهند بود.

تا حالا پیش آمده تیمی 4 گلر به 
جام جهانی ببرد؟

مـن تـا حـالا ندیـدم امـا ایـن دوره ایـران و 
تونس با 4 گلر به جام جهانی قطر رفتند.

اینکه 4 گلر انتخاب شدند، برای 
خود گلرها چطور است؟ به لحاظ 

روحی و روانی چقدر تأثیر می گذارد؟
ببینیـد مـن سـر تمریـن نبـودم و وضعیـت 
روحی و روانی تیم را نمی دانم اما بیرانوند 
و حسینی بازی کردند و در شرایط روحی و 
بدنـی خوبـی قـرار دارنـد. صـد درصد همه 

آنهـا انگیـزه دارنـد کـه بهتریـن عملکـرد را 
داشـته باشـند. جام جهانی آوردگاه بزرگی 
اسـت کـه تمـام بازیکنـان بـا تمـام تمرکـز 

کار می کننـد.
فکر می کنید باز هم علیرضا بیرانوند 

به عنوان دروازه بان اول انتخاب 
می شود؟

فکـر می کنـم همین طـور باشـد. همـه 
4 گلـر بـدون شـک آمـاده هسـتند کـه 
اعـزام شـدند امـا تجربـه بیرانونـد بیشـتر 
از دیگـر گلرهـا اسـت. بیرانونـد در ایـن 
سـال ها خیلـی خـوب کار کـرد و نشـان داد 
می توانـد دروازه بـان اول تیـم ملـی باشـد. 
او در مقطعـی لژیونـر شـد و چـون در آنجـا 
شـرایط خوبـی نداشـت بـه ایـران برگشـت 
و در پرسـپولیس بازی هـای خوبـی انجـام 
داد. به نظر من هم شرایط خوب بیرانوند 
و هم تجربه اش کمک می کند که باز هم 

دروازه بـان اول باشـد.
گروه ایران را چطور ارزیابی 

می کنید؟
ایـران در گـروه راحتـی نیسـت. انگلیـس 

تیمـی اسـت کـه فکـر می کنـم بـرای 
قهرمانـی بـرود. ولـز و امریـکا تیم هـای 
بـدی نیسـتند امـا همـه چیـز برمی گـردد 
بـه تیـم خودمـان. مـا در دوره قبـل مقابـل 
اسـپانیا و پرتغال نمایش خوبی داشـتیم. 
کسی فکر نمی کرد چنین بازی درخشانی 
مقابل این تیم ها داشـته باشـیم اما فراتر 
از انتظـار ظاهـر شـدیم. الان هـم اگـر تیـم 
در شـرایط روحـی روانـی خوبـی قرار بگیرد 
بـدون شـک بـا تمـام تـوان بـه میـدان 
مـی رود. بایـد دیـد سـرمربی چـه تاکتیکی 
را بـرای بازی هـا در نظـر می گیـرد. فکـر 
می کنم جلوی انگلیس ریسک نمی کنیم 
و احتمـالاً بسـته بـازی خواهیم کـرد اما در 
2 بـازی دیگـر تاکتیـک عـوض می شـود.
یعنی جلوی امریکا و ولز بسته بازی 

نخواهیم کرد؟
فکـر نمی کنـم. البتـه بایـد دیـد سـرمربی 
چـه تفکراتـی دارد امـا بـازی اول خیلـی 
مهم اسـت و اسـتارت در جهانی اسـت که 
اگر نتیجه مثبت بگیرد در ادامه اتفاقات 

بهتـری می افتـد.

فکر می کنید تیم ملی می تواند از 
گروهش صعود کند؟

صـی  خا ق  تفـا ا گـر  ا  . نیسـت بعیـد 
نیفتـد می توانیـم صعـود کنیـم. البتـه 
می توانسـتیم آمادگـی بهتـری ایجاد کنیم 
امـا اتفاقـات فدراسـیون و رفتـن عزیـزی  
خـادم، حضـور موقـت میرشـاد ماجـدی و 
اتفاقـات دیگـر باعـث شـد عقـب بمانیـم. 
در واقـع اتفاقاتـی افتـاد کـه تیـم ملـی در 
شـرایط بحرانـی قـرار گرفـت. اسـکوچیچ 
آمـد کـه خـوب نتیجـه گرفـت و تیـم بـه 
جـام جهانـی صعـود کـرد. بعـد از آن هـم 
حضـور کـی روش بـه تیـم ملـی کمـک کرد. 
بـه هـر حـال طبـق برنامه ریـزی و امکانـات 
سـخت افزاری و نرم افـزاری کـه در اختیـار 
تیـم قـرار می گیـرد بایـد انتظـار داشـته 
باشـیم. از تیمـی کـه بـازی تدارکاتی خوبی 
انجام نداده و اردوهای مناسبی نداشت، 
نباید توقع صعود داشته باشیم. از تیمی 
بایـد توقـع داشـت کـه شـرایط خوبـی 
داشـته باشـد و سـرحال و آمـاده بـرود امـا 

مـا ایـن شـرایط را مهیـا نکردیـم. 

رحمان احمدی: باید شروع خوبی در جام جهانی داشته باشیم

برای کم شدن حواشی چهار گلر انتخاب شد

 zمصاحبه

مســـلم مجدمـــی بازیکـــن تیـــم فوتبـــال 
نفـــت مسجدســـلیمان دربـــاره شـــرایط 
تیمـــش می گویـــد: »بعـــد از نتایجـــی 
کـــه در پنـــج، شـــش هفتـــه قبـــل از 
تعطیـــات لیـــگ بـــرای نفـــت رقـــم 
خـــورد، تمرینات مـــان بـــه نســـبت 
ســـایر تیم هـــا زودتـــر شـــروع شـــد و یـــک 
هفتـــه ای اســـت کـــه در اهـــواز تمریـــن 
می کنیـــم. امیـــدوارم بتوانیـــم آن نتایـــج 
را جبـــران کنیـــم زیـــرا معتقـــدم تیـــم مـــا 
ـــن  ـــی اســـت و ای ـــم خوب ـــی تی از نظـــر فن
ــای ابتدایـــی لیـــگ  مهـــم را در هفته هـ
نشـــان داده بودیـــم. فکـــر می کنـــم کادر 

فنـــی نقـــاط ضعـــف تیـــم را در ایـــن مـــدت 
بررســـی کرده انـــد و مطمئنـــاً بـــا تمریـــن 
و کار بیشـــتر نقیصه هـــای موجـــود 

برطـــرف خواهـــد شـــد. 
متأســـفانه بعـــد از اینکـــه یک شکســـت 
ســـنگین داشـــتیم و باز هم تکرار شـــد، 
اســـترس زیـــادی در وجـــود بازیکنـــان و 
ــه  ــد و بـ ــود آمـ ــه وجـ ــه بـ ــه مجموعـ همـ
نظـــر مـــن همیـــن نیـــز عاملـــی شـــد 
ـــی در شـــرایط  کـــه از نظـــر روحـــی و روان
ـــم و از آنجـــا کـــه  ـــرار بگیری نامناســـبی ق
ـــکاوری  ـــرای ری ـــران شـــرایط لازم ب در ای
بازیکنـــان وجـــود نـــدارد مـــا کار ســـختی 

بـــرای بازگشـــت بـــه شـــرایط روحـــی 
و روانـــی پیـــش از ایـــن شکســـت ها 
را داشـــتیم. امـــا امیـــدوارم در ایـــن 
تعطیـــات هـــم از نظـــر روحـــی و روانـــی و 
هـــم فنـــی ریـــکاوری شـــویم و بـــه شـــرایط 
بهتـــری برســـیم. آقـــای مهاجـــری هـــم 
در برهـــه ای کـــه ایـــن شکســـت ها را 
داشـــتیم واقعـــاً ناراحـــت بـــود و نیـــاز بـــه 
اســـتراحت داشـــت امـــا خـــدا را شـــکر 
اکنـــون شـــرایط بهتـــری دارد و بـــا تیـــم 
ــم  ــه بتوانیـ ــد کـ ــی کار می کنـ ــه صورتـ بـ

شـــرایط را برگردانیـــم.«
ــای تیمـــش  ــه بقـ ــرایط او بـ ــن شـ ــا ایـ  بـ

امیـــدوار اســـت: »تـــا پیـــش از نتایـــج 
مـــا می گفتنـــد ملـــوان و مـــس کرمـــان 
ســـقوط می کننـــد و قبـــل از آن هـــم 
از تیم هـــای دیگـــر نـــام می بردنـــد، 
در حالـــی کـــه بـــه نظـــر مـــن حـــرف 
دربـــاره اینکـــه چـــه تیم هایـــی ســـقوط 
می کننـــد زود اســـت و مـــا اصـــاً بـــه 
ســـقوط فکـــر نمی کنیـــم چـــون تیـــم 
مـــا نتایـــج را جبـــران خواهـــد کـــرد. مـــا 
اصـــاً دربـــاره تیم مـــان فکـــر منفـــی در 
ســـر نداریـــم و مثبـــت فکـــر می کنیـــم و 
ایـــن بـــاور را داریـــم کـــه می توانیـــم بـــه 
ـــری در جـــدول برســـیم.« رده هـــای بهت

مجدمی: این نتایج جبران می شود

اصلاً به سقوط فکر نمی کنیم

سمیرا شیرمردی
خبرنگار
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تمام فکر و ذکر 
فدراسیون این است 

که به جام جهانی 
صعود کنیم اما بعد 

از آن »نخود نخود هر 
که رود خانه خود« 

می شود تا جام جهانی 
بعدی. هر دوره همین 

است. همه دست به 
دست هم می دهند 

تیم به جام جهانی 
صعود کند اما بعد از 

آن خبری نیست تا جام 
جهانی بعدی. همه 

اینها را باید کنار هم 
قرار دهیم و بعد به 

این نتیجه برسیم که 
انتظار صعود داشته 
باشیم یا نه. خودمان 

را نمی توانیم گول 
بزنیم و باید شرایط را 

درک کرد.
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